
Seja sveta staršev 20150415 

02a POROČILO PREDSEDNIKA SVETA STARŠEV 

 

V obdobju po zadnji seji sveta staršev (18.02.2015) sem v vlogi predsednika sveta staršev opravil 

naslednje aktivnosti: 

1) Udeležba / pričanje na inšpekcijskem pregledu Šolske inšpekcije (03.03.2015) v zvezi s prijavo 

neznanega (!) prijavitelja glede domnevnih nepravilnosti pri razrešitvi ge.Olivere Zec Pufek z 

mesta članice sveta šole in načina poslovana sveta staršev nasploh. Po podrobnem pregledu vse 

dokumentacije, zaslišanju prič in proučitvi vseh okoliščin je inšpektor ugotovil, da so bili vsi 

postopki izpeljani v redu in je inšpekcijski postopek ustavil. 

2) V okviru ZASSS / DS_Q (katero vodim) priprava vprašalnika za vse osnovne šole glede uvajanja 

sistemov kakovosti 

3) V okviru ZASSS odgovor na dva posredovana vprašalnika – glede načina dela svetov staršev in 

glede uvajanja sistemov kakovosti 

4) Ob ravnateljevem (nujnem!) imenovanju Komisije za pritožbe – ki več let ni obstajala, njeno 

ustanovitev pa je zahtevala šolska inšpekcija - sem podal pozitivno mnenje glede primernosti g. 

Staneta Jeršiča za člana komisije. G Jeršič je bil dolgoletni član sveta staršev, trenutno pa 

opravlja funkcijo namestnika predstavnika oddelka, zato menim, da zasluži podporo. 

5) Redni (1x – 2x mesečno) sestanki z ravnateljem glede aktualne problematike 

6) Priprava gradiva/idej za vodstvo Šolskega sklada, posredovanje gradiv ZASSS na temo šolskih 

skladov vodstvu šolskega sklada 

7) Priprava na sejo sveta staršev (pred-najava s pozivom za pobude/vprašanja, zbiranje 

pobud/vprašanj, konsolidiranje pobud/vprašanj in posredovanje ravnatelju, usklajevalni sestanek 

z ravnateljem, urejanje gradiv za sejo in distribucija gradiv članom sveta staršev) 

 

Andrej Tavčar, 20150409 

 

Predlog sklepa 20150415_02a: Sveta staršev se je seznanil s poročilom predsednika sveta staršev o 

aktivnostih med zadnjima sejama 


